

PROTOKOLL

ALLIANSENS MÖTE DEN 28 OKTOBER 2017

Närvarande:	GPSSK	Lars Regnér
	GPIF	Christer Back, Tord Marklund, Bertil Brosved
	Lerum JoSSF	Anne Karlsson, Christian Jarl
	Mölnåls SF	Per Gardtman
	Volvo PK	Ellis Tica
	Härlanda PK	Daniel Fick
	Härryda SSF	Susanne Johansson, Michael Johansson
	TPSF	Alexander Bogojevic, Mattias Fällström
	Prisansvarig	Per Gardtman
	O-kretsen	Nic Ramstedt, ordförande
	O-kretsen	Lars T Andersson, sekreterare

Ej närvarande: Säve PK

- 1 Nic öppnade mötet
- 2 Dagordningen godkändes med några tillägg
- 3 Beslutades att genomföra Alliansen 2018 under förutsättning att bemanningen kan lösas.
- 4 Förslag till tävlingsdatum: 24/3, 28/4, 2/6, 25/8, 29/9 och 27/10.
Alliansen 3 senarelades en vecka då sista helgen i maj är reserverad för landsdelsmästerskap i fält.
(Sekreterarens anmärkning: Vid kontroll av stomprogrammet visade det sig att sekreterarens kalender var felaktig. Reserverade dagar för landsdelsmästerskap i fält är 19-20/5 och sammanfaller med pingsthelgen. ÖSM har fått dispens och arrangerar den 26-27/5. Kontakt med VSM erfordras och nytt beslut vid januarimötet likaså.)
- 5 Lars R informerade om att ekonomin är god och att ett bokslut kommer att presenteras till nästa möte. Beslutades enhälligt att bibehålla startavgiften från 2017, 100 kr/start.
- 6 Sekretariatet bemannas av GPSSK på samma villkor som tidigare. Beslutades också att sekretariatet anordnar ett jour(telefon)nummer så att sekretariatet kan nås på tävlingsdagarna. Numret ska kommuniceras till Alliansen-ansvariga i föreningarna och till funktionärerna på tävlingsdagen.
- 7 Kretsen kräver att alla banor i god tid före tävlingsdagen skickas in till kretsen för kontroll och godkännande. Anledningen till detta är att det under flera år förekommit banor där en eller flera stationer inte följt skjuthandbokens regler beträffande skjutavstånd och skjuttid. Dessutom finns en banläggaranvisning för Alliansens banor som uppenbarligen inte kommunicerats inom föreningarna som ska följas för att det inte ska uppstå flaskhalsar på banan.

Banläggaranvisningen bifogas detta protokoll. *(Sekreterarens anmärkning: Ändringar och tillägg görs vid Alliansens möten.)*

Beträffande station 8 så pågår ombyggnad till vändställ. Daniel Fick informerar om framdriften vid nästa möte.

Beslutades att banorna läggs av följande föreningar:

Alliansen 1 Volvo PK
Alliansen 2 Mölndal/Härlanda i samarbete.
Alliansen 3 GPSSK
Alliansen 4 Säve PK
Alliansen 5 Mölndal
Alliansen 6 TPSF

- 8 Stationsbemanningen diskuterades.
GPIF anser sig på grund av generationsväxling i fältskyttet inte klara av att bemanna station 1 under 2018. Avsikten är att återkomma 2019 då de nybörjare som tillkommit senaste året har fått mera erfarenhet och kan fungera som stationschefer och funktionärer.
Mötet beslutade att kontakta de i deltagarantal tre största föreningarna utanför Göteborgsområdet för att erbjuda "ett tillfälligt medlemskap" i Alliansen. Lars T kontaktar FOK Borås, Nic kontaktar Alingsås KSF och Varbergs PK.
En annan fråga som togs upp i samband med bemanningsfrågan var om det går att ordna en prioriterad anmälan för skyttar från Alliansens medlemsföreningar. Detta kräver en ändring i web-applikationen för anmälan och resultat och frågan ska ställas till Gökhan Kurt om detta är möjligt att genomföra till 2018.
(Sekreterarens anmärkning: Lars Regnér har fått mail om han kan tala med Gökhan Kurt om vad som är möjligt.)

Stationsbemanningen beslutades enligt följande:

Station 1 Vakant tills vidare
Station 2 Säve PSK
Station 3 GPSSK
Station 4 Lerum JoSSF
Station 5 Mölndals SF/Härlanda PK (fm/em)
Station 6 Mölndals SF
Station 7 Volvo PK
Station 8 Telegrafverkets PSF/Härlanda PK (Alliansen 1-3/4-6) preliminärt.

- 9 Beträffande vapenkontroll kunde ingen planering göras vid mötet. Alla återkommer med besked vid nästa möte. Förutsättningarna är, helst två utbildade vapenkontrollanter från 1 timma före första start till klockan 12.
- 10 Per Gardtman sköter anskaffning av priser som förut. Per föreslår att arbetet med prisutdelning går till så att sekretariatet tar fram prislistorna och förrättar prisutdelningen. Banläggande förening gör fotarbetet med att ta fram och ställa upp priserna samt vid behov assistera sekretariatet. Beslut fattas på nästa möte.
- 11 Under punkten Övriga frågor tog Ellis T upp frågan om det går att komplettera skjutkortet så att det framgår i vpgr A, B och R att skytten uppnått ålder för

Veteran Äldre och har rätt att använda stödhand på alla stationer.
Detta är också en fråga för Gökhan Kurt och Lars Regnér har fått mail om detta.

- 12 Nästa möte önskades i januari, senare delen. Förslag 22/1 kl 18.00 på GPIF.
Christer Back kollar tillgängligheten.
- 13 Nic tackade för visat intresse och avslutade mötet

Ordförande

Sekreterare

Nic Ramstedt

Lars T Andersson